May 16U 2025

SCEALTA
SCOILE

A Thuismitheoir,

Nach orainn a bhi an t-adh leis an dea-aimsir. Ta go leor

| imeachtai scoile ag titim amach amuigh faoin aer da bharr.
Ta timpeallacht alainn againn sa scoil. Taimid faoi chomaoin
ag ar bhfeighli Nick agus ag an meitheal muinteoiri a

= fhanann siar chun cruth aoibhinn a chur ar an ait.

Go raibh maith agat do gach duine a thug tacaiocht ddinn an
| tseachtain seo chun ar dtionscadal clés stigartha a chur chun
cinn. Ba mhoér againn é. Roinnfidh mé eolas nios cuimsithi
go luath an tseachtain seo chugainn. Buiochas mér le Rang
Harry a d’eagraigh an poc fada inniu as a stuaim féin. Bhi an-
sport ag na ranganna ar fad agus bhailiodar breis is €500. Ta
siad tnuth len é a Usaid an bhliain seo chugainn.

Taimid ar bis faoin Mhairt seo chugainn. Taimid gnéthach i
mbun ceardaiochta agus ag cumadh cantaireachtai faoi
lathair chun tacu lenar gcailini agus ar mbuachailli ag na
craobhacha Sciath na Scol. Imreoidh na buachailli ag 11.45 rn
agus na cailini ag 12.45in. Fearfaimid failte roimh na busanna
foirne ar ais chun na scoile thart ar 2.20in. Taimid an-
bhrédil as ar n-imreoiri 6ga, agus ta suil againn go mbeidh
go leor agaibh linn Dé Mairt. Is féidir leis na paisti a gcuid
culaith spéirt né éide samhraidh a chaitheamh ar an 1a agus
ba choéir déibh I6n a bheidh éasca le ldaimhseail a thabhairt
leo go Pairc Ui Chaoimh. Bigi ag faire amach ar na meain
shoisialta le haghaidh gach dea-mhéine dar bhfoirne. Ar mile
buiochas le Muinteoiri Aidan, Kim, Harry, Eamonn agus
Mariosa a thug na huaireanta chloig da gcuid ama féin i
mbun traendla. Na dearmadaigi suiochan sa bhus a chur in
airithe ar Aladdin. Ciallaionn ioc as an mbus agus cead a
thabhairt freastal ar an gcluiche.

Niamh Ni Mhaolain



16th Bealtaine 2025

SCEALTA
SCOILE

A Thuismitheoir, a chara,

All classes were able to take advantage of the fabulous
weather this week with lots of outdoor activities. We are very
- lucky to have such beautiful grounds. There is great credit

| due to our caretaker Nick and to the group of teachers who

' generously give of their time after school to maintain and

develop the grounds.

Thank you for everyone who supported us this week in
advancing our playground project. We very much
appreciated it. | will share a more comprehensive update
early next week. A big shout out to Muinteoir Harry’s class for
organising a poc fada as a fundraiser. They are delighted to
be contributing over €500 to our fundraising for our new
playground that they are very much looking forward to using
in their final school year.

We are so excited about next Tuesday. We are currently busy
crafting and composing chants to support our girls and boys
in their Sciath na Scol final. The boys will play at 11.45am and
the girls at 12.45pm. We will welcome the team buses back to
school from roughly 2.20pm. We are very proud of our young
players, and we hope many of you will be with us on Tuesday
to encourage them all the way. Children can wear their
tracksuits or summer uniform on the day and should bring
an easy-to-manage lunch to Pairc Ui Chaoimh. Keep an eye
out on social media for all the good wishes to our teams. A
great big thank you to Muinteoiri Aidan, Kim, Harry, Eamonn
and Mariosa who have given hours of their own time to
training the teams. Don't forget to book your child’s place on
the bus via Aladdin. Booking the bus assumes permission is
given to travel to the match.

Enjoy the weekend.

Niamh Ni Mhaolain



